



## **Yiting Wang**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Intellectual property
- Dispute resolution

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Wang has been working in the field of intellectual property since 2019 and joined Han Kun Law Offices in 2024. She has extensive experience in patent application, invalidation, infringement, and search. She provides legal services in such areas as IP litigation, patent reexamination and invalidation, patent validity assessment, patent search, patent FTO, IP due diligence, and other IP-related affairs.

### **EDUCATION**

Ms. Wang received a Bachelor of Engineering degree from Tsinghua University in 2016. She then obtained a Master of Engineering degree from Tsinghua University in 2019.

### **QUALIFICATIONS**

PRC Bar Qualification

Member of the PRC Patent Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 王乙汀

北京

---

### 业务领域

- 知识产权
- 争议解决

### 工作经历

王乙汀女士 2019 年起从事知识产权工作，并于 2024 年加入汉坤律师事务所，她在专利申请、无效、侵权、检索等方面具有丰富的经验，目前主要从事于专利侵权诉讼、专利行政诉讼、专利复审无效、专利检索、专利 FTO、专利稳定性分析、知识产权尽职调查以及其他知识产权相关事务。

### 教育背景

王乙汀女士于 2016 年获得清华大学工学学士学位，后于 2019 年获得清华大学工学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国法律职业资格  
中华人民共和国专利代理人执业资格

### 工作语言

中文、英文